
Protokół nr XXXVI/2022 
z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 8 sierpnia 2022 roku w godz. 1500 - 

1545 w sali Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1500 otworzył XXXVI Nadzwyczajną 

Sesję Rady Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił o uczczenie pamięci śp. Andrzeja Zielińskiego, 

byłego sekretarza Gminy Poniec oraz Radnego Rady Miejskiej w Poniecu, minutą ciszy. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na XXXVI Nadzwyczajną Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do 

porządku obrad XXXVI Sesji Rady Miejskiej.  

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński  zgodnie  z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym     

z dnia 8 marca 1990 roku zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu: 

„Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Poznaniu skargi Prokuratora Regionalnego w Poznaniu”, a Przewodniczący Rady Jerzy Kusz 

poprosił o wprowadzenie punktu wolne wnioski i zapytania. Rada Miejska w Poniecu w 

głosowaniu  jednomyślnie przyjęła propozycję Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady.  

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XXXVI Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu 
nr XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032, 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  
Gminy Poniec na rok 2022, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIX/254/2021 Rady Miejskiej w 
Poniecu z dnia 17 grudnia 2021 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
na sfinansowanie deficytu budżetu gminy Poniec w roku 2022, 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa 
Krajowego w ramach inicjatywy JESSICA 2, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poniec, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Regionalnego w Poznaniu, 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

9. Wolne wnioski i zapytania, 

10. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032. 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXXVI/308/2022 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 

2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2022-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2022. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji i poinformował, że temat był 

szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na którym radnym zostały 

udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Radny Marcin Stróżyński zapytał ilu jest obywateli Ukrainy na terenie Gminy Poniec. 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj poinformował, że było ok. 80 osób, jednakże cały czas 

występuje rotacja tych osób.  

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                            

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXVI/309/2022 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2022. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIX/254/2021 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 17 grudnia 2021 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 

sfinansowanie deficytu budżetu gminy Poniec w roku 2022. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXVI/310/2022 

w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIX/254/2021 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 17 

grudnia 2021 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie 

deficytu budżetu gminy Poniec w roku 2022. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa 

Krajowego w ramach inicjatywy JESSICA 2. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag, 

następnie dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Radny Dariusz Kieliś zapytał czy można spłacić kredyt wcześniej? 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka odpowiedziała, że tak.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXVI/311/2022 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego w ramach inicjatywy 

JESSICA 2. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poniec. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwał w 

przedmiotowej sprawie.       
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Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXVI/312/2022  

w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Poniec. 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Regionalnego w Poznaniu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXVI/313/2022 

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi 

Prokuratora Regionalnego w Poznaniu.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Wpłynęły odpowiedzi na interpelacje radnych z poprzedniej sesji. 

Radny Stanisław Machowski jest zadowolony z oględzin oznakowania drogowego, 

przeprowadzonych przez pracowników Starostwa Powiatowego. Poprzednio zawnioskowana 

ścinka poboczy została wykonana.  

Radny Dariusz Kieliś rozmawiał na temat swojej interpelacji z Radnym Powiatowym, 

poinformował, że należałoby dokończyć frezowanie nawierzchni w Zawadzie.  

 

Pkt  9. Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Stanisław Machowski zapytał kiedy odbędzie się montaż placu zabaw? 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj wykonawca ma czas na montaż do końca sierpnia.  

 
Pkt 10. Zakończenie. 



 6 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1545 

dokonał zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

  Protokółowała                                                                                    Przewodniczący Rady 
 Karolina Cieślak                                                                                           Jerzy Kusz 


